



聖士提反書院附屬小學

*St Stephen's College Preparatory School*

To: All Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 18<sup>th</sup> February 2020

**Novel Coronavirus**  
**Special Notice (4)**

In view of the latest situation of the novel coronavirus epidemic, the Education Bureau announced on February 13 that **all schools would further defer class resumption for two weeks, that is, schools would resume classes on March 16 (Monday) the earliest**. Kindly note the following updates:

**1. G6 Second Exam:**

- G6 Second Exam will be cancelled.
- The banding of students in the Secondary School Places Allocation will be determined based on the results of their G5 Final Exam and G6 First Exam.
- The admission arrangements for our G6 students applying for St Stephen's College S1 places will be announced in a separate circular.

**2. Online Learning:**

Based on the feedback received from various parties, following steps will be taken to further streamline online learning:

- All videos and worksheets will be broadcasted centrally through the School website.
- The online teaching content and assignments of each subject will be adjusted accordingly.
- Some assignments will have to be submitted by email or designated platform to further promote the interactive teaching and learning, allowing prompt feedback from the teachers.
- With effect from February 19, an "Assignment Record" listing the assignments of different subjects will be uploaded to the School website every day.
- If you have any concerns or feedbacks about the online learning, please feel free to contact the subject teachers through email.

**新型冠狀病毒肺炎**  
**特別通告 (4)**

教育局根據疫情的最新情況，於二月十三日宣布全港學校進一步延遲復課兩星期，即最早在三月十六日（星期一）復課，但仍待進一步評估。請留意以下之更新事項：

**1. 六年級第二次考試：**

- 六年級第二次考試將取消；
- 學生的派位組別將按其五年級期終考試及六年級第一次考試的成績決定；
- 有關本校六年級學生申請聖士提反書院中一學位的收生安排，將另函通告。

**2. 網上學習：**

在收集各方意見及經討論後，本校將採取下列各項以進一步精簡現行之網上學習：

- 所有教學影片及工作紙將集中透過學校網頁播送；
- 各科網上教學內容及功課將相對作出調整；
- 部份功課，學生需於復課前透過電郵或指定平台遞交，老師會作出即時回饋，以進一步增加學習的互動性；
- 由2月19日起，每天將有一份詳列當天各科功課的「功課記錄表」上載至學校網頁內；
- 就網上學習有任何疑問或意見，可透過電郵與各科任老師聯絡。

以上通告  
一至六年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇二〇年二月十八日